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Készült Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési
Bizottsága 2023. december 19-én megtartott soron kívüli nyilvános üléséről.

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal Kisterme
Békés, Petőfi u. 2. sz. I. emelet

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Az ülés kezdésének időpontja: 8.00 h

Csibor Géza bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megállapította,
hogy a bizottság határozatképes, mivel a ‘7 főből 7 fő jelen van, így a nyilvános ülést
megnyitotta. Szavazásra bocsátotta a meghívóban szereplő napirendi pontokat, a bizottság
üléséről készített jegyzőkönyvet az elnök mellett Deákné Domonkos Juliarma bizottsági tag
írja alá hitelesítőként javasolja.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsája
186/2023. (XII. 19.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága a
2023. december 19. napján tartott soron kívüli ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

NAPIRENDI PONTOK:

Nyilvános ülés:

1 . Személyszállítási közszolgáltatási szerződés meghosszabbítása
Előkészítette: Gál András osztályvezető

2. Önkormányzati terület értékesítése
Előkészítette. Nánási Zsolt osztályvezető

A bizottság jegyzőkönyv hitelesítőnek Deákné Domonkos Julianna bizottsági tagot választja
meg.

Napirend: Személyszállítási közszolgáltatási szerződés meghosszabbítása

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.



Csibor Géza bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt szóban kiegészíteni. Van —e hozzászólás vagy észrevétel?

Kálmán Tibor polgármester: A Volán testületi döntés nélkül nem hosszabbít áprilisig,
mindaddig amíg a közbeszerzés lezajlik. Ezért van szükség egy testületi döntésre, mert csak
úgy lesz hajlandó aláírni négy hónapra a hosszabbítást, hogy addig is elvégezze a feladatot a
városi helyi közlekedéssel.

Csibor Géza bizottsági elnök: További hozzászólás hiányában szavazásra tette fel a határozati
javaslat elfogadását. Szavazást rendelt el a határozati javaslat elfogadásáról.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Pénzüj’yi és Városfejlesztési Bizottsáj’a
187/2023. (XII. 19.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő- testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2023 . december 3 1.
napjáig hatályos közszolgáltatási szerződés alapján fennálló helyi személyszállítás
közszolgáltatási jogviszonyt 2024. április 30-ig meghosszabbítja a személyszállítási
szolgáltatásokról szóló 2012. évi XLI. törvény 24. (4) bekezdés d) „egyéb okból veszélybe
kerül a közszolgáltatás folyamatossága” pontja értelmében, a 24. (5) bekezdés a) pontja,
valamint (5a) bekezdése alapján és az 1370/2007/EK rendelet 5. cikk (5) bekezdésével
összhangban, közvetlen megbízás alapján, a VOLANBUSZ Zrt-vel közös megegyezésen
alapuló 2024. január O 1 . — 2024. április 30. közötti időtartamra szóló új közszolgáltatási
szerződés megkötésével.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

Napirend: Önkormányzati terület értékesítése

Írásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz csatolva az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Csibor Géza bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt szóban kiegészíteni. Van —e hozzászólás vagy észrevétel?

Kálmán Tibor polgármester: A Csokonai utcában van egy ingatlan, amit alpolgármester úr
már a múltkori bizottsági ülésen említett. Felediné Anikónak ezt a háromszög területet adnák
el, mert menne a CSOK-os ügyintézés.

2



Földesi Mihály bizottsági tag: A kerítés többi vonala és a ház között is van még terület, ami
az önkormányzat tulajdona?

Kálmán Tibor polgármester: Hátrébb van a kerítés.

Földesi Mihály bizottsági tag: A rajz szerint úgy van, hogy meg van az eredeti háromszög és
van egy másik terület, amit nem tudott eldönteni, hogy az mi.

Kálmán Tibor polgármester: A háztól hátrébb nyílik a kerítés.

Csibor Géza bizottsági elnök: További hozzászólás hiányában szavazásra tette fel a határozati
javaslat elfogadását. Szavazást rendelt el a határozati javaslat elfogadásáról.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 7fő

- Megállapította, hogy a bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város €nkormányzat Képviselő-testülete
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
188/2023. (XII. 19.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő- testületének Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottsága
az alábbi határozati javaslat elfogadását javasolja a Képviselő- testületnek.

1. Békés Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzati vagyonról és
vagyongazdálkodás szabályairól szóló 1 8/202 1 . (XI. 2.) önkormányzati rendelet 1 3 .

d) pontja alapján a Békés Város Önkormányzata kizárólagos tulajdonát képező, Békés,
belterület 2455 helyrajzi szám alatt felvett ingatlanból, 16 m2 nagyságú terület
értékesítése kapcsán a pályáztatástól eltekint.

2. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Önkormányzat
kizárólagos tulajdonát képező, Békés, belterület 2455 helyrajzi szám alatti ingatlanból
1 6 m2 alapterületű részletet - telekhatár-rendezési elj árás keretében — értékesít,
Felegyiné Oláh Anikó (szül. hely, idő: Békés, 1963. 12. 14., a.n.: Pikó Anna, cím: 5630
Békés, Csokonai u. 1.) részére bruttó 22.000,- Ft vételáron.

3. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza polgármesterét a
szükséges jognyilatkozatok megkötésére és aláírására.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Csibor Géza bizottsági elnök

Csibor Géza bisági elnök: További tárgyalandó napirendi pont nincs nyílt ülésen, ezért
megköszönte r ‘ szvételt, a bizottság eddigi munkáj át, a bizottság ülését befejezettnek
nyilvánított ‘

K.m.f.

Csibor Géz s.k. Peákné Domonkos Juha na s.k.
bizottsági elnök jkv. hitelesito
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